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انجام عملیات پیگرانی خط لوله ۳۲ اینچ منطقه عملیاتی 
آزادگان جنوبی در شركت نفت و گاز اروندان

مدیر منطقه آزادگان جنوبی و جفیر از انجام عملیات پیگرانی خط ۳۲ 
اینچ در این منطقه خبر داد.

به گزارش خبرنگار اتحادملت به نقل از روابط عمومی شرکت نفت و گاز 
اروندان، رضا جعفری مدیر منطقه آزادگان و جفیر اظهار داشت: عملیات 
پیگرانی خط لوله ۳۲ اینچ منیفولد دو از آزادگان جنوبی به واحد فرآورش 
غرب کارون به طول ۳۳ کیلومتر در راستای نگهداری خطوط لوله و استمرار 
روند انتقال نفت در حال انجام بوده که به مدت سه تا چهار روز به طول 

خواهد انجامید.
وی ادامه داد: انجام نشدن به موقع این عملیات می تواند آلودگی 
راهی،  بین  شیرهای  تجهیزات  استهلاک  مصرف،  مبادی  در  فیلترها 
کاهش بهره وری انتقال نفت و خوردگی داخلی لوله را به دنبال داشته 

باشد.
مدیر منطقه آزادگان جنوبی و جفیر در پایان ضمن قدردانی از تلاش 
کلیه کارکنان و پرسنل پیمانکار حاضر در این عملیات، گفت: واحد های 
بهره برداری، تعمیرات، ایمنی )HSE(، خطوط لوله، خدمات، حراست و 
بازرسی فنی به طور مستمر و به صورت شبانه روزی در عملیات پیگرانی 

حضور فعال دارند.

وزیر ارشاد مطرح کرد
عزم دولت برای اتمام پروژه های فرهنگی

بیرجند- وزیر فرهنگ و ارشاد اسلامی گفت:عزم دولت بر این است 
درصد   ۵۰ تا   ۴۰ که  پروژه هایی  رسانی  خدمت  باقیمانده  ایام  در  که 

پیشرفت فیزیکی داشته است را به بهره برداری برساند.
به گزارش خبرنگار مهر، مهدی اسماعیلی صبح جمعه در بدو ورود به 
فرودگاه بیرجند در جمع خبرنگاران اظهار کرد: از مدت ها قبل تصمیم 

به حضور در جمع مردم شریف خراسان جنوبی داشتم.
وزیر فرهنگ و ارشاد اسلامی خراسان جنوبی بیان کرد: امیدواریم در 
این سفر برخی از طرح های مهم فرهنگی و هنری استان را از نزدیک 
بازدید کنیم و همراه مردم شریف بیرجند در راهپیمایی ۱۳ آبان شرکت 

خواهم کرد.
اسماعیلی با تأکید بر اینکه در ابتدای مسئولیت در فرهنگ و ارشاد 
۵۰۰ طرح نیمه تمام فرهنگی و هنری در کشور داشتیم، افزود: از شروع 
به کار برخی از این طرح ها بیش از دو دهه می گذشت که با همت در 

دولت سیزدهم بخشی از آنان در چرخه کار قرار گرفته است.
وی افزود: عزم دولت بر این است که در ایام باقیمانده خدمت رسانی 
طرح ها و پروژه هایی که ۴۰ تا ۵۰ درصد پیشرفت فیزیکی داشته است 

را به بهره برداری برساند.
وزیر فرهنگ و ارشاد اسلامی با اشاره به اینکه در خراسان جنوبی نیز 
اقدام است، گفت: جمع  طرح های خوبی در حوزه فرهنگ در دست 
بندی از کارهایی که در دوران دوساله باقیمانده باید انجام بدهیم نیز 

در این سفر خواهیم داشت.
اسماعیلی با بیان اینکه عدالت فرهنگی شعار ما در دولت سیزدهم 
این نکته تأکید  بوده است، یادآور شد: شخص رئیس جمهور نیز بر 

دارند.
وی با بیان اینکه خراسان جنوبی محل زندگی بسیاری از مفاخر بوده 
است، اظهار کرد: اگر تسهیل بیشتری در این منطقه صورت گیرد شاهد 
فرهنگی  و  هنری  مسائل  توسعه  و  رشد  و  متعدد  شاخص های  ارتقا 

خواهیم بود.

معاون حمل و نقل و ترافیک شهرداری اهواز:

خرید ناوگان اتوبوس، بزرگترین قرارداد تاریخ شهرداری اهواز
معاون حمل و نقل و ترافیک شهرداری اهواز 
اهواز،  شهرداری  تاریخ  قرارداد  بزرگترین  گفت: 
قرارداد خرید ناوگان اتوبوس است که قشر محروم 

برنده این قرارداد خواهند بود.
حجت اله  ملت،  اتحاد   – مجدم  معصومه 
سلیمانی در نشست خبری با اصحاب رسانه اظهار 
کرد: برای برنامه کاری پنج سرفصل حوزه ایمنی و 
امنیت تردد، توسعه حمل و نقل همگانی، شبکه 
و تقاطع های غیرهمسطح، سیستم های هوشمند 
و حمل و نقل انسان محور هدف گذاری کرده 
ایم تا در شهر اهواز به سمت توسعه این محورها 
حرکت کنیم؛ همچنین در کنار اینها موضوعاتی 
مثل آموزش فرهنگ ترافیک، انضباط بخشی به 
شبکه معابر و .. وجود دارد که از جنس فنی و 
اجرایی نیستند و طرح ریزی کرده ایم که به موازات 

فعالیت های عملیاتی انجام شوند.
معاون حمل و نقل و ترافیک شهرداری اهواز 
افزود: در دهه 9۰ به دلیل تفکری که بر سیستم 
مدیریت شهری حاکم شد، حرکت حوزه حمل 
به نقطه شکست  تقریبا  تا  و نقل ضعیف شد 
 ۴۰۰ اهواز   9۰ سال  در  که  طوری  به  رسیدیم 
اتوبوس فعال داشت اما طی ۱۰ سال گذشته 8۰ 
درصد ناوگان را از دست داد و به 8۰ اتوبوس فعال 
رسید. در حوزه تاکسی نیز حدود ۱۰ هزار مسافربر 
و تاکسی فعال در سطح شهر وجود داشت که 
کمتر از ۲۰ درصد تاکسی رسمی شدند در حالی 
که پیش از این ۵۰ درصد تاکسی رسمی بودند. 
همچنین 8۰ درصد تقاطع های چراغ دار، هوشمند 
بود اما الان همه تقاطع ها در یک شرایط کار می 
کند چون تمام زیرساخت های هوشمند از بین 

رفته است.
کردیم  سعی  گذشته  یکسال  طی  گفت:  وی 
تا  تمام مشکلات را رفع و مسیر را هموار کنیم 
یک اتوبوس پر از مهندس تازه نفس با امکانات، 
تدارکات و منابع مالی با سرعت روی این جاده 
حرکت کنند و اکنون بعد از یکسال تلاش شبانه 
روزی این نوید را می دهم که این اتوبس حرکت را 

آغاز کرده است.
معاون حمل و نقل و ترافیک شهرداری اهواز 
عنوان کرد: نفی زحمات و خدمات گذشتگان را 
نمی کنیم بلکه شیوه مدیران قبلی و نگاهشان کم 

توجهی به حوزه حمل و نقل بوده است.
همگانی  نقل  و  اینکه حمل  بیان  با  سلیمانی 
پرمخاطب ترین حوزه است، تصریح کرد: پروژه 
قطار شهری اهواز از دهه 8۰ آغاز شد و تا سال 
9۲ تنها ۲۵ درصد پیشرفت فیزیکی داشت، از 
سال 9۵ به بعد نیز عملا پروژه پیشرفتی نداشت 
و در گیر بحث فنی بود تا اینکه در دوره مدیریت 
آقای شاعری )شهردار سابق اهواز( فسخ قرارداد با 
پیمانکار پروژه اعلام شد و کار به دعوی حقوقی و 

قضایی رسید.
وی اضافه کرد: پس از آن باید مجموعه مدیریتی 
استان را قانع می کردیم که پروژه قطار شهری به 
صلاح شهر اهواز است، با هر هزینه ای که باشد 
یک الزام برای هر کلانشهر است و به عنوان یکی از 

شاخص های توسعه شناخته می شود.
معاون حمل و نقل و ترافیک شهرداری اهواز 
از کش  انجام شده، پس  پیگیری های  با  گفت: 
موفق  حقوقی،  پروندده  در  فراوان  قوس های  و 
شدیم رای خلع ید پیمانکار را بگیریم و تا کمتر از 
۱۰ روز آینده کارگاه ها به شهرداری اهواز تحویل 
داده می شوند. در این راستا مذاکراتی با بزرگترین 
خاتم  قرارگاه  یعنی  کشور  شهری  قطار  سازنده 
الانبیاء)ص( به عنوان پیمانکار جدید انجام شده 

و بازدیدی از وضعیت پروژه صورت گرفته تا روند 
انعقاد قرارداد با قرارگاه خاتم به عنوان پیمانکار 

جدید قطار شهری اهواز با سرعت طی شود.
قول وزیر کشور برای جبران ۱۰ سال عقب 

ماندگی قطار شهری اهواز 
سلیمانی عنوان کرد: تلاش کردیم در مدیریت 
شهری، منابع مالی لازم، نیازها و پیش نیازها را 
فراهم کنیم. در وزارت کشور نیز رایزنی هایی انجام 
شده و وزیر قول داده که ۱۰ سال عقب ماندگی 
پروژه قطار شهری اهواز را جبران کند، شاید این 
یک هدف بلند پروازانه باشد اما تلاش می کنیم تا 
مردم اهواز سوم آبان ماه ۱۴۰۴ سوار قطار شهری 

اهواز شوند.
وی افزود: در دهه گذشته شهرداری اهواز بیش 
از 8۰ درصد ناوگان عمومی خود را از دست داده 
در حالی که در این مدت کلانشهرهای دیگر ۵۰ 

درصد ناوگان عمومی خود را از دست داده اند.
معاون حمل و نقل و ترافیک شهرداری اهواز 
دومین زیرساخت مهم حمل و نقل همگانی را 
بی آر تی اعلام و عنوان کرد: شناسایی مسیرها 
و کریدورهای اتوبوس بی آر تی در سال 9۱ انجام 
شد اما عملا اهتمام جدی برای اجرای این پروژه 
وجود نداشت و در سال 9۷  طراحی خط یک آن 
اعم از جزئیات خط، ایستگاه های ناوگان، خطوط 
تغذیه کننده محور اصلی انجام شده اما باز هم 
حوزه مدیریت شهری اهتمامی برای آن نداشت 
اینکه در دوره جدید پافشاری شورای شهر و  تا 
شهرداری اهواز بر این است که این کار باید انجام 

شود.
نقل  و  حمل  ساختار  اینکه  بیان  با  سلیمانی 
همگانی اهواز یک ایراد اساسی دارد تصریح کرد: 
تمام خطوط حمل و نقل همگانی به مرکز شهر 
منتهی می شوند که در مرکز شهر زمین بسیار 
گران است از طرف دیگر غالب املاک ریزدانه و 
ورثه ای هستند که تملک را سخت می کند لذا 

ایجاد پایانه در مرکز شهر بسیار سخت است. 
که  اساس ساختار جدیدی  بر  داد:  ادامه  وی 
مرکزی  هسته  از  ها  پایانه  ایم،  کرده  طراحی 
شهر خارج می شوند و فقط ایستگاه هایی برای 

سوارشدن آنی مسافر وجود خواهد داشت.
معاون حمل و نقل و ترافیک شهرداری اهواز 
گفت: اتفاق خوب دیگر این است که زیر تقاطع 
راه  هایی  پایانه  آزاد،  دانشگاه  و  کجباف  شهید 
اندازی می کنیم که در خطوط محله های مسکونی 
مسافر را به میدان برسانند و از آنجا با یک خط 
انبوه بر تا دانشگاه برده می شود که این پروژه سه 
بخش دارد، یک بخش قرراداد منعقد و تجهیز 
کارگاه شروع شده، قرارداد دوم در حال امضا است 
و بخش سوم در پایانه کارگر است که در این مورد 
با راه و شهرسازی اختلاف کوچکی وجود دارد و در 

حال پیگیری مسئله هستیم.
بهره برداری خط بی آر تی تا شب عید

سلیمانی اضافه کرد: در این مسیر ۲۷ ایستگاه 
با  و  است  لازم  زمان  ماه  که ۱۵  مشخص شده 
تکمیل این ایستگاه ها، فواصل ایستگاه های قطار 
شهری جبران می شود اما از آنجایی که برای بهره 
برداری از پروژه نیاز نیست که همه ایستگاه ها راه 
اندازی شود، تلاش می کنیم با راه اندازی حدود 6 
ایستگاه تا شب عید یک خط از پروژه بی آر تی به 

بهره برداری برسد.
وی با بیان اینکه دولت جدید در حوزه حمل 
ونقل گام های بزرگی برداشته است تصریح کرد:  
نشسته  گل  به  چرخ  که  بود  این  کارش  اولین 
کارخانجات داخل کشور را به حرکت دراورد؛ وزارت 

کشور قرارداد یکپارچه ای منعقد کرد و سهم بین 
اهواز 6۵  که شهرداری  توزیع شد  ها  شهرداری 
دستگاه از این قرارداد خریداری کرد، در  قرارداد 
دوم دولت ۷۵ درصد یارانه داد و با شرکت ایران 

خودرو دیزل قرارداد بست.
شهرداری  ترافیک  و  نقل  و  حمل  معاون 
با  اتوبوس های برقی  اهواز در خصوص خرید 
توجه به وضعیت آلودگی هوا، اظهار کرد: برای 
خرید اتوبوس برقی به جای اتوبوس ۷ میلیارد 
تومانی معمولی، باید ۱۵ تا ۱6 میلیارد تومان 
هزینه کنیم. واقعیت این است که آنقدر پولدار 
نیستیم که بتوانیم اتوبوس برقی بخریم و فعلا 
در بدیهیات مانده ایم. باید توجه شود، آلودگی 
ناشی از حمل و نقل در اهواز آخرین رده در بین 

کلانشهرها است.
سلیمانی با بیان اینکه بزرگترین قرارداد تاریخ 
اتوبوس  ناوگان  خرید  قرارداد  اهواز،  شهرداری 
است که قشر محروم برنده این قرارداد خواهند 
بود عنوان کرد: ۳۰۰ میلیارد تومان اوراق مشارکت 
به ما داده شده که مرداد ماه آن را نقد کردیم و 
۵۰۰ میلیارد تومان هم به احتمال زیاد از اوراق 
ارزشمندی  مبلغ  که  شد  خواهد  تعریف   ۱۴۰۲
برای خرید ناوگان است و برای خرید ۱۰۰ دستگاه 
اتوبوس و ۱۰۰ دستگاه مدیل باس هدف گذاری 

کرده ایم. 
استفاده از ون ها با اولویت مناطق کم برخوردار

و  در حوزه حمل  دیگر  اقدام  کرد:  اضافه  وی 
نقل، خرید ۵۰ دستگاه ون تاکسی بود که تاکنون 
نیمی از ون ها تحویل گرفته شده و تا چند روز 
آینده دستورالعمل بهره برداری از آن ابلاغ می شود 
که اولویت در این خصوص، مناطق کم برخوردار 
است؛ توزیع ون ها به گونه ای خواهد بود که در ۱۰ 
خط و در هر خط پنج دستگاه ون داشته باشیم تا 

خدمات بهتری به مردم ارائه شود.
معاون حمل و نقل و ترافیک شهرداری اهواز 
گفت: همچنین 6 دستگاه ون برقی نیز خریداری 
شده که ۲ دستگاه تحویل داده شده است و بعد 
از ظهرهای پنجشنبه در بهشت آباد خدمات دهی 
خواهند کرد، در سایر روزها در بخش سرپوشیده 

خیابان امام و سلمان فارسی خدمات دهی می 
کنند.

اظهار  تاکسی  نوسازی  در خصوص  سلیمانی 
کرد:  مهم ترین مسئله این بود که راننده تاکسی 
بضاعت لازم برای نوسازی نداشت لذا مصوبه ای را 
به شورای شهر بردیم که براساس آن مابه التفاوت 
سود وام مازاد بر ۴ درصد را شهرداری به عنوان 
خدمت عمومی تقبل کند. چند بانک و دستگاه 
پای کار امده اند و با کمک کمیته امداد توانستیم 
طرح را اغاز کنیم و تا امروز 6۰۰ نفر برای نوسازی 
ثبت نام کرده اند همچنی تا کنون ۳۷ دستگاه 

نوسازی شده وارد شهر شده است.
وی افزود: در حال حاضر برای اصلاح هندسی 
۵۰ نقطه قرارداد منعقد شده که در ورودی های 
دغاغله و جاده قدیم خرمشهر عملیات بهسازی 

اغاز شده است.
شهرداری  ترافیک  و  نقل  و  حمل  معاون 
اهواز با بیان اینکه شهر فاقد تابلوی انتظامی 
بود، بیان کرد: قریب به ۳ هزار تابلو انتظامی 
خریداری کرده ایم که برای نصب در حال توزیع 
بین مناطق هستند. البته حلقه ی مفقوده ای 
در این شهر وجود داشت که حدوده ۱۰ سال 
است  نشده  نصب  درست  راهنمایی  تابلوی 
 ۱6.۵ ارزش  به  قرارداد  هم  خصوص  این  در 
ملیارد تومان منعقد شده و سه ماه به پیمانکار 
ابلاغ شده که با اولویت تقاطع غیرهمسطح و 

رودخانه ای انجام می شود. 
ثبت روزانه ۱6۰۰ تخلف 

درصد   ۵۰ حاضر  حال  در  گفت:  سلیمانی 
فعال  شهر  سطح  در  سرعت  ثبت  دوربین های 
هستند و تا دو ماه آینده ۱۰۰ درصد فعال خواهند 
دوربین ها،  این  از  نیمی  فعالیت  وجود  با  شد؛ 
روزانه یک هزار و 6۰۰ جریمه ثبت سرعت در اهواز 

صادر می شود.
وی اضافه کرد:  باید ۴۲ درصد از درآمد جرایم 
عدد  اما  شود  واریز  شهرداری  حساب  به  باید 
ناچیزی به حساب شهرداری منتقل می شود. و 
مبلغی که از این محل دریافت شود باید تنها در 

حوزه هوشمندسازی استفاده شود.

اخبار

سلیمانی: در حال حاضر ۵0 
درصد دوربین های ثبت سرعت 

در سطح شهر فعال هستند و 
تا دو ماه آینده 100 درصد فعال 

خواهند شد؛ با وجود فعالیت 
نیمی از این دوربین ها، روزانه 

یک هزار و 600 جریمه ثبت 
سرعت در اهواز صادر می شود

یکی از  نامگذاری   از  اراک   شهر  شورای   اسلامی   شورای   رئیس  
میدان های  این  شهر به  نام »فلسطین « خبرداد.

داود قربانی درباره تقاضای تعدادی از کاربران فضای مجازی برای 
فلسطین،  میدان  نام  به  اراک  کلانشهر  میادین  از  یکی  نامگذاری 
اظهارکرد: جنایات رژیم صهیونیستی قلب جهان اسلام را به درد آورده 
است، شورای اسلامی و شهرداری کلانشهر اراک در این خصوص هر 
اقدامی که متصور باشد، در حمایت از مردم مظلوم فلسطین، انجام 

خواهد داد.
وی افزود: ابتدا باید جانمایی برای نامگذاری انجام شود و میدانی 
که در خور و شأن مردم مظلوم فلسطین باشد، را احصاء و ساز و کار 

قانونی تدارک دیده شود، تا تغییر نام صورت گیرد.
رئیس شورای اسلامی کلانشهر اراک، در رابطه با اینکه چه زمانی این 
نامگذاری انجام خواهد شد، اظهار کرد: اکنون عموم میادین و معابر 

کلانشهر اراک نام گذاری شده و برای میادین جدید این موضوع در 
نظر گرفته شده است.

وی با اشاره به اینکه مطالبه مردمی باید به صورت مکتوب به شورا 
ارائه شود، تصریح کرد: اعضای شورا نیز به صورت ویژه مطالبات را در 
دستور کار شورای نام گذاری قرار خواهند داد و در آینده نزدیک این 
اتفاق مهم رقم خواهد خورد. قربانی در رابطه با ایجاد یک دیوارنگاره 
مانند میدان ولیعصر تهران، در کلانشهر اراک، گفت: موضوع ایجاد 
به  اراک  کلانشهر  شورای  جلسه  در  میدان  نام گذاری  و  دیوارنگاره 

صورت ویژه در دستور کار قرار خواهد گرفت.
وی درباره دلیل تأخیر در برگزاری برنامه های هفته فرهنگی اراک هم 
اظهارکرد: هفته فرهنگی اراک به دلیل اینکه شامل برنامه های متنوع 
و عموماً شاد است به دلیل تقارن هفته فرهنگی اراک با اتفاقاتی که 

در فلسطین و غزه اتفاق افتاده، این برنامه ها به تعویق افتاده است.

رئیس  شورای  اسلامی  شورای  شهر اراک :
نامگذاری  یکی  از میدان های  اراک به  نام  »فلسطین«

آگهی دعوت از بستانکاران شرکت تعاونی مسکن 
اعضاء هیأت علمی و کارکنان دانشکده حقوق و 

علوم سیاسی دانشگاه تهران)نوبت دوم(

مدیر تصفیه، سیدداودآقائی

شماره  به  فوق  تعاونی  شرکت  بستانکاران  از  دعوت  آگهی 
ثبت1۲0060 و شناسه ملی 101016360۵10 در اجرای ماده ۲۲۵ 
که  اشخاصی  کلیه  از  تجارت  قانون  از  قسمتی  اصلاح  لایحه 
ادعای طلب دارند دعوت میشود ظرف شش ماه از 140۲/7/13 
با داشتن مدارک مثبته به محل تصفیه واقع در تهران، ارتش، 
کدپستی  اساتید  مسکونی  مجتمع  نهم،  بیدستان  سوهانک، 
انقضای  از  پس  است  بدیهی  نمایند.  19۵۵843363مراجعه 
مهلت قانونی مذکور مسئولیت عدم مراجعه به عهده اشخاص 

مدعی بوده و هیچگونه ادعایی پذیرفته نیست.

آگهی فراخوان
دانشگاه گلستان در نظر دارد در راستای اجرای دستورالعمل شماره 586206 مورخ 1395/04/05 سازمان مدیریت 
و برنامه ریزی کشور موضوع  دستورالعمل مندرج در ماده 27 قانون الحاقی برخی از مواد به قانون تنظیم بخشی 
از مقررات دولت )2( به بخش غیر دولتی )خصوصی( مصوب 1393 مجلس شورای اسلامی، پروژه دانشکده فنی 
و مهندسی را از طریق مشارکت عمومی- خصوصی احداث نماید، لذا از کلیه متقاضیان دعوت بعمل می آید در 
صورت علاقه مندی به مشــارکت در احداث پروژه های مذکور از تاریخ درج آگهی به مدت 7 روز جهت اطلاع از 
شرایط فراخوان و دریافت اســناد به مدیریت امور فنی و نظارت بر طرحهای عمرانی دانشگاه گلستان مراجعه 

نموده و در مهلت مقرر مدارک مربوطه را تکمیل و تحویل نمایند.
روابط عمومی دانشگاه گلستانشماره تماس برای پاسخ به سؤالات متقاضیان 01732303997

شناسه آگهی :1597152

آگهی مزایده عمومی ماشین آلات معدنی 
شرکت احیاء ریل ایرانیان در نظر دارد ماشین آلات معدنی خود را بشرح ذیل از 
طریق مزایده عمومی بفروش برساند. متقاضیان می توانند از تاریخ 140۲/08/۲0 از 
ساعت 8 صبح الی 14 به آدرس 1- دفتر مرکزی : تهران ، خیابان پاسداران ، بین 
نیستان نهم و دهم ، پلاک 304، طبقه سوم، واحد امورقرارداد ۲- دفتر نمایندگی 
گل گهر: جاده سیرجان - شیراز ، 3۵ کیلومتری ، فرعی سمت چپ ، ایستگاه راه 
آهن گل گهر 3- دفتر نمایندگی سنگان : خراسان رضوی ، شهرستان خواف، شهر 
سنگان، بلوار رجکو، سایت ۲ نگین احیاء سپاهان مراجعه و با پرداخت مبلغ ۵00/000 
ریال اوراق مزایده را دریافت و نسبت به بازدید دستگاه های مورد نظر اقدام نمایند. 
شرکت کنندگان می بایست پاکت حاوی پیشنهاد قیمت خود را حداکثر تا ساعت 
14 مورخ 140۲/08/۲0 به دبیرخانه کمیسیون معاملات شرکت احیاء ریل ایرانیان 
تحویل دهند و در تاریخ 140۲/08/۲۲ در محل کمیسیون معاملات شرکت احیاء ریل 
ایرانیان پاکتهای حاوی پیشنهاد قیمت با حضور کلیه اعضاء کمیسیون بازگشایی و 

در تاریخ 140۲/08/۲4 برنده مزایده اعلام خواهد شد.
ضمناً سپرده برندگان نفرات اول تا سوم مزایده تا مرحله عقد قرارداد با برنده به 
ترتیب اولویت توسط شرکت مسترد نخواهد شد و در صورت امتناع هر یک از نفرات 

به ترتیب فوق برای انجام معامله، سپرده آنان توسط شرکت ضبط خواهد شد.
مزایده گزار در رد یا قبولی پیشنهادات مختار است.

 DL490A مشخصات لودر 1 : لودر چرخ لاستیکی  برند دوسان کره جنوبی مدل
سال ساخت ۲0۲1

 DL490A مشخصات لودر ۲: لودر چرخ لاستیکی برند دوسان کره جنوبی مدل
سال ساخت ۲0۲1

تلفن تماس : دفتر مرکزی ۲۲778۲00-0۲1 داخلی 331 و 33۲
دفتر نمایندگی سنگان 091۵81418۵0 آقای احمدیان

دفتر نمایندگی گل گهر 09۲1۵9۲7189 آقای موسائی پور

آگهی دعوت مجمع عمومی فوق العاده 
مالکین مجتمع مسکونی کوثر آتی ساز 

سوهانک ) موسسه غیرتجاری(

همچنین  و  مالکین  مقام  قایم  یا  وکیل  محترم،  مالکین  کلیه  از  بدینوسیله 
تا در جلسه مجمع  نمایندگان اشخاص حقوقی دعوت می گردد  یا  نماینده 
عمومی فوق العاده مالکین مجتمع مسکونی 1۵8۲ واحدی کوثر آتی ساز در 
ساعت 19 مورخ ۲7/08/140۲ واقع در بلوار ارتش، برجهای مسکونی کوثر 
برگ  رسانند.  بهم  حضور  مرکزی  تاسیسات  جنب  اصلی،  میدان  ساز،  آتی 
ورود به جلسه از مورخ ۲3/08/140۲ با ملاحظه اصل مدرک شناسایی مالک 
یا نماینده قانونی به شرکت کنندگان تسلیم می گردد. دستور جلسه به شرح 

ذیل می باشد:
1- انتخاب رییس مجمع و دو ناظر و یک منشی

۲- تصمیم گیری در خصوص عزل تمامی اعضای هیات مدیره به جهت عدم رضایت 
از عملکرد

3- تصمیم گیری در خصوص پذیرش و بررسی تغییرات لازم اساسنامه ثبتی
4- تصمیم گیری در خصوص تعیین زمان انتخابات زودهنگام جهت تعیین اعضای 

جدید هیات مدیره مجتمع
ضمنا مالکین و نمایندگان آنان می توانند با عضویت در گروه واتساپی به نشانی زیر 

از اخبار مجمع مالکین مطلع گردند:
https://chat.whatsapp.com/BsBmPkBYI9a6VOWIGLpVuK

به شماره ثبت ۵44۵0 و شناسه ملی 14011۵49019

جمعی از مالکین


